





Tyrannosaurus rex

Since it was named in 1905, about 30 Tyrannosaurus rex skeletons have been dug up in western Canada and the United States. With a jaw and teeth that are capable of crushing bones, and its long and powerful back legs, this predator was one of the best adapted to its environment.

DINOSAURS COLLECTION

This collection features well-known Canadian palaeontologist Philip John Currie's 15 favourite dinosaurs. Always ready to share his passion, Dr. Currie wrote these texts somewhere between Antarctica and Greenland.

ILLUSTRATOR

Benoît Tardif

PALAEONTOLOGIST

Philip John Currie

This poster is courtesy of Microfiches and the Natural Sciences and Engineering Research Council of Canada (NSERC), who have joined forces for Science Literacy Week. The poster is part of an illustrated encyclopedia project by Microfiches, an organization whose aim is to bridge the gap between the research community and the arts. Visit Microfiches' website to discover the entire collection!

microfiches.org

Tyrannosaurus rex

Depuis que le Tyrannosaurus rex a été nommé en 1905, environ 30 squelettes ont été déterrés dans l'ouest du Canada et des États-Unis. Grâce à sa mâchoire et à ses dents capables de broyer des os et à ses longues et puissantes pattes postérieures, ce prédateur était l'un des dinosaures le mieux adapté à son environnement.

COLLECTION DINOSAURES

Cette collection présente les 15 dinosaures préférés du grand paléontologue canadien, Philip John Currie. Toujours prêt à transmettre sa passion, il a rédigé ces textes quelque part entre l'Antarctique et le Groenland.

ILLUSTRATEUR

Benoît Tardif

PALÉONTOLOGUE

Philip John Currie

Cette affiche vous est gracieusement offerte par Microfiches et le Conseil de recherches en sciences naturelles et en génie du Canada (CRSNG), qui se sont associés dans le cadre de la Semaine de la culture scientifique. Elle fait partie du projet d'encyclopédie illustrée de Microfiches, organisme dont la mission est de faire le pont entre le milieu de la recherche et les arts. Découvrez toutes les collections sur le site Web de Microfiches!

microfiches.org